
Frederiksberg Borgerforening 

Generalforsamling 12 marts 2024 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Beretning om foreningens virke i det forløbne år. 

3. Fremlæggelse af foreningens reviderede regnskab 

4. Valg af formand 

5. Valg af bestyrelsesmedlem 

6. Valg af 2 suppleanter (1. og 2. suppleant) 

7. Valg af 2 revisorer og 2 Revisorsuppleanter 

8. Indkomne forslag 

9. Eventuelt 

 

Formanden Steffen Søberg indledte med at byde velkommen til 

alle fremmødte. 

• Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Torsten Vagn Hansen. 

Torsten blev valgt. 

Jakob Lethmar blev valgt som referent. 



 

Dirigenten konstaterede at Generalforsamlingen var lovlig 

indvarslet jfr. foreningens love § 14 idet 

generalforsamlingen var indvarslet på foreningens 

hjemmeside og var ophængt i foreningens restaurant i tide, 

5 januar. 

Derudover var der udsendt indkaldelse til alle medlemmer 

via mail. 

Der blev samtidigt informeret om at medlemmer der ikke 

havde betalt kontingent senest 15 februar, jfr. foreningens 

love § 7, ikke havde stemmeret. 

Der var 42 fremmødte til generalforsamlingen. 

Der var rygeforbud under generalforsamlingen hvilket der 

var udbredt tilfredshed med. 

 

• Beretning om Foreningens virke i det forløbne år. 

Formand Steffen Søberg fremlagde formandens beretning.  

 

Formandens beretning. 

Huset 

- Der har været  udskiftning i 4 lejligheder. 

- Vi slås med Byfornyelses projektet – med advokater, 

ingeniører og håndværkere. 

- Vi har haft vandskade – og slås med naboerne om det er 

deres nye terrasse der har skylden. 



 

 

Foreningen 

- Vi har sagt farvel til Kim og har fået Pia som ny restauratør. 

Velkommen til Pia. 

- Udover de almindelige tirsdagsarrangementer, har der 

været afholdt Halvårsskydning, fugleskydning og 

Tårnborgcup i billard og selvfølgelig Candleligth dinner. 

Derudover har vi afholdt Banko, Quizaften og Handicap 

billardturnering for medlemmerne, både damer og herrer. 

Vi afholder Quizaften igen Fredag d. 26 april. 

Vi har fået 16 ny medlemmer – så vi er 83 i alt. 

 

- Leif Johannesen er fyldt 80 år nytårsaften 2023. 

Formanden overrakte 3 flasker rødvin til Leif. 

 

- 3 medlemmer er desværre gået bort i det forgangne år. 

Flemming Lardell, Werner Bjørn og Ole Stage. 

Der blev holdt 1 minuts stilhed. 

 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

• Fremlæggelse af foreningens reviderede regnskaber. 

• Henriette Hammer fra WA fremlagde Frederiksberg 

Borgerforenings legatejendommes regnskab. 

Ingen bemærkninger til regnskabet 



• Kassereren Poul-Erik Laursen fremlagde foreningens og 

fællesfondens regnskab.  

Regnskaberne var revideret af foreningens 2 kritiske 

revisorer. 

Der var følgende kommentarer. 

- Jesper Ronald Jensen – kan vi undersøge om arv kan 

udbetales i stedet for at gå til legat 

Det bliver undersøgt og Civilstyrelsen skal godkende i 

sidste ende. 

- Lars, kan der tilføjes flere penge til hjemmesiden så den 

bliver mere opdateret. 

Svar.  

Det er ikke et spørgsmål om penge, men om at vi 

løbende opdaterer med de seneste begivenheder. Det 

agter vi helt klart at gøre – og det har vi faktisk gjort 

siden vi tiltrådte som bestyrelse. 

Regnskaberne blev herefter godkendt af  

generalforsamlingen. 

 

•  Valg af formand. 

Formanden Steffen Søberg er valgt for 2 år og var derfor 

ikke på valg. 

 



•  Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

Kasserer Poul Erik Lauersen er valgt for 2 år og var derfor 

ikke på valg. 

Ole Pedersen er på valg. Ole genopstiller. Ole blev valgt. 

Suppleant Eigil Nielsen har siddet i stedet for Michael 

Klose. Eigil genopstiller til en ny periode. 

Tommy Bruun blev foreslået  - men Tommy ønskede ikke at 

stille op. 

Eigil blev valgt. 

 

• Valg af 2 suppleanter (1. og 2. suppleant) for 1 år 

• 1. Suppleant Eigil Nielsens post er på valg.  

Tommy Bruun blev valgt. 

• 2. Suppleant Flemming Reedsø Juel er på valg. 

Bestyrelsen forslog Palle Ingolf Larsen. 

Palle blev valgt. 

• Valg af 2 revisorer og 2 Revisorsuppleanter for 1 år 

• Revisor Leif Johanneson er på valg.  

Leif blev genvalgt. 

• Revisor Peter Gartner er på valg. 

Bestyrelsen foreslog Jakob Lethmar. Jakob blev valgt. 



• Revisor suppleant John Løve er på valg og ønsker ikke at 

fortsætte.  

Bestyrelsen foreslog Leon Olsen. Leon blev valgt. 

• Revisor suppleant Einer Biehl er på valg og ønsker ikke at 

fortsætte.  

Bestyrelsen foreslog Åge Johannesen. Åge blev valgt. 

 

• Indkomne forslag 

Indkomne forslag skulle være bestyrelsen i hænde senest d. 

14 Februar 2024. 

- Ewald Stæhr har foreslået nogle fælles arrangementer – 

gerne sammen med damerne. Hvor vi kan mødes og få 

noget at spise og bare hygge os. 

Bestyrelsens svar:  

Vi er altid åbne for fælles arrangementer og er også i gang 

med at afholde nogle sådanne. Men man kan altid 

fremsende forsalg til bestyrelsen om arrangementer. 

 

• Eventuelt 

Steen Pedersen – foreslår dagsordenen indeholder oversigt 

over hvem er på valg og om man villig til genvalg. 

Bestyrelsen har taget det til efterretning. 

 



Dan Gottschalk foreslår 

- en lille smule dresscode til foreningens aftener.  

- at Dametoilet kun bruges af mænd der sidder ned og ikke  

står op. 

 


